

ELEMENTARY ERROR RACE

INSTRUCTIONS (in English & in French)

Groups of 3 including a secretary and a messenger

A sheet of paper with the stripes on which the sentences are written. (The papers are hanging on the wall and the pupils can't see them from their seats.

(Same questions for all the groups)

- The messenger goes to the paper and tears one of the questions away to bring to his group. The group decides on the correction of this sentence and the secretary corrects the mistakes - he has to rewrite the sentences- and hands it over to the messenger (who finally brings the paper to the teacher.)

The group can pass or correct the sentence.

- When the group decides to pass or when the group has corrected a sentence, the runner fetches another piece of paper with another sentence to correct.

- Time limit (BELL)

The goal is to correct as many sentences as possible (properly !)

+3 pts for the best team / + 2 pts for the 2nd team / + 1pt for the 3rd team

- Groupes de 3 dont un secrétaire et un messenger
- Matériel : une feuille de papier / groupe sur laquelle des phrases sont écrites et pré-déchirées (bandelettes). (Les feuilles sont accrochées au mur et ne sont pas visibles aux élèves depuis leurs places.) Les questions sont les mêmes pour tous les groupes.
- Le messenger de chaque groupe se lève, va vers la feuille qui correspond à son groupe puis déchire une des bandelettes (sur laquelle figure une question.) Il rapporte cette bandelette au reste du groupe
- Réflexion collective pour corriger la / les erreur(s). Une fois que le groupe s'est mis d'accord sur la correction, le secrétaire note la correction sur la bandelette et la tend au messenger, qui la donne au professeur. Le messenger retourne chercher une nouvelle question (nouvelle bandelette à déchirer et à rapporter au groupe.) (Le groupe peut décider de passer une question, auquel cas le messenger retourne chercher une nouvelle question.)
- Travail en temps limité
- Le but est de ramener le maximum de phrases bien corrigées en temps limité. (On peut donner des points aux différents groupes. Ex. 1° - 3 pts / 2° - 2 pts / 3° - 1 pt)